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RADA GMINY SECEMIN 

        ul. Struga 2 

    woj. świętokrzyskie 

PROTOKÓŁ NR XXXII/22 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 23 maja 2022 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900  do 955. 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz 

Gminy, Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, Pani Justyna łochowska-Kucharek – Kierownik 

Referatu inwestycji i Gospodarki Komunalnej, Pani Anita Pośpiech – pełnomocnik Wójta 

Gminy Secemin do spraw Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz radni i sołtysi według 

załączonej listy obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 11  

Radni nieobecni: 

- Katarzyna Pawlik-Kozieł 

- Andrzej Rajca 

- Mariusz Krzyżanowski 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Secemin. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

5. Przyjęcie raportu z realizacji „Programu ochrony środowiska dla Gminy Secemin na 

lata 2018-2024” za lata 2020-2021. 

6. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Secemin za rok 2021. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu; 

- określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Secemin dla 

podmiotów niezaliczonych do sektora finansów publicznych  

i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, na zadania inne niż określone  

w ustawie o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, sposobu rozliczania 

dotacji oraz sposobu kontroli wykonywania zadania; 
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- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii na rok 2022; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin na lata 2022-2028; 

- zmian budżetu gminy Secemin na 2022 rok; 

- wyrażenia zgody na ustanowienie na prawie użytkowania wieczystego działek nr 

1289/5 i nr 1289/6 obręb 00019 Żelisławice – nieodpłatnych  

i nieograniczonych w czasie służebności gruntowych. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2021 rok. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie XXXII sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1.  

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Pan Bogdan Wasik otworzył XXXII sesję 

Rady Gminy Secemin. Powitał radnych, sołtysów , Pana Wójta, pracowników Urzędu Gminy, 

Następnie uczczono minutą ciszy pamięć zmarłej byłej radnej Rady Gminy Secemin -  

Pani Zenony Wiekiery. Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności oraz logowań 

stwierdził, że na sesji jest obecnych 11 radnych, jest spełnione kworum i sesja jest 

prawomocna. 

Ad.2. 

W punkcie tym Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad przesłany radnym. 

Zaznaczył iż punkt 5 otrzymuje nowe brzmienie - rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia raportu z realizacji „Programu ochrony środowiska dla Gminy Secemin na lata  

2018-2024” za lata 2020-2021 i poprosił radnych o przegłosowanie porządku obrad.  

Radni jednogłośnie opowiedzieli się „za” przyjęciem zmienionego porządku obrad. 

Imienny raport głosowania w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. 

Do protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Secemin uwag nie zgłoszono i przyjęto go 

jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Przewodniczący stwierdził przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Secemin. 

Ad.4. 

W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności pomiędzy sesjami,  

a mianowicie: 
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- 15.04. 2022 r.  mało nastąpić otwarcie ofert ogłoszonego przez Gminę przetargu na realizację 

budowy oczyszczalni ścieków w m. Międzylesie oraz budowę sieci kanalizacyjnej  

w m. Międzylesie i Żelisławiczki, lecz nie wpłynęła na to zadanie żadna oferta. Z różnych 

przyczyn nie zdecydowano o ponownym ogłoszeniu przetargu, lecz przystąpiono do działań 

mających na celu negocjacje z ewentualnymi wykonawcami tego zadania. 

- 20.04.2022 r. odbył się konkurs na stanowisko dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Żelisławicach. Ze względu na braki formalne w złożonej dokumentacji przez kandydata nie 

wyłoniono osoby na to stanowisko. Zgodnie z regulaminem funkcję dyrektora tego Zespołu na 

rok szkolny 2021/22 powierzono dotychczasowej Pani Dyrektor. 

- 21.04.2022 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielem firmy wodociągowo-kanalizacyjnej  

z Morawicy. Omówiono ogólne warunki techniczno-finansowe związane z zadaniem budowy 

oczyszczalni ścieków w Międzylesiu i sieci kanalizacyjnej dla m. Międzylesie i Żelisławiczki. 

- 26.04.2022 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielem firmy DOEKOGROUP z Krakowa  

w temacie przygotowania i wykonania opracowań wskazujących kierunki rozwoju fotowoltaiki 

w gminie Secemin. 

- 29.04.2022 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami Firmy FUBIT w celu omówienia 

zakresu prac związanych z dostosowaniem pomieszczeń urzędu do wymogów 

obowiązujących dla prawidłowego funkcjonowania Urzędu Stanu Cywilnego. Jednocześnie 

powierzyliśmy kosztorysantowi obliczenie kosztów zadania remontowo-budowlanego. 

- 05.05.2022 r. –miało spotkanie z przedstawicielami firmy kanalizacyjno-wodociągowej 

KOBRAIN z Kielc w temacie zadania kanalizacyjno-wodociągowego Międzylesie- 

Żelisławiczki. Z informacji jakie posiadamy firma ta jest na etapie analizy uwarunkowań 

finansowo-technicznych tego zadania. 

W tym dniu odbył się też odbiór techniczny drogi gminnej Secemin-Zwlecza. Długość 

przebudowanego i wyremontowanego odcinka drogi wynosi 1864 metry. Wartość zadania  

690 tysięcy zł. 

- 11.05.2022 r. odbyło  miało miejsce spotkanie z przedstawicielami firmy kanalizacyjnej  

z Częstochowy. Odbyto wizję w terenie. Firma poza wnikliwą analizą dokumentacji projektowej 

zapoznała się z uwarunkowaniami wodno-gruntowymi na terenie planowanej inwestycji. 

- 17.05.2022 r. firma HORIZONTAL wykonała oznakowanie miejsc parkingowych przy  

ul. Struga oraz ul. Ogrodowej. Powstało 31 miejsc parkingowych w tym 2 dla osób 

niepełnosprawnych. Wartość zadania wyniosła 5300 zł i została pokryta z budżetu gminy. 

- 19.05.2022 r. Pan Wójt uczestniczył w posiedzeniu Zarządu Lokalnej Grupy Rybackiej 

„Między Nidą a Pilicą”, na którym zostały zatwierdzone dofinansowania wniosków złożonych 
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przez stowarzyszenia z obszaru działania tej Grupy. Z naszej gminy bonusy w kwocie  

po 2000 zł otrzymają: Stowarzyszenie Aktywna Szkoła, OSP Czaryż oraz OSP Secemin. 

- 20.05.2022 r. cztery jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej (Żelisławice, Secemin, Bichniów, 

Czaryż) otrzymały żerdzie wirowane z Firmy STRUNOBET – Migacz w celu wykorzystania ich 

do zamontowania syren strażackich Wcześniej taki słup otrzymała jednostka OSP w Woli 

Kuczkowskiej. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Ad.5.  

W punkcie tym Pani Justyna Łochowska-Kucharek przedstawiła pokrótce projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji „Programu ochrony środowiska dla Gminy 

Secemin na lata 2018-2024” za lata 2020-2021. Wyjaśniła, iż jest to sprawozdanie z programu 

ochrony środowiska, który został przyjęty na lata 2018-2024. Raport odnośnie realizacji 

programu jest przyjmowany co dwa lata. Podkreśliła, iż program został oceniony bardzo 

dobrze, gdyż zostało zrealizowane 90% zadań zaplanowanych do wykonania.  

Pan Bogdan Wasik wniósł poprawkę odnośnie tabeli na stronie 71, gdyż błędnie wyliczono 

dane jeżeli chodzi o odbiór azbestu, a następnie zapytał od czego zależy poziom recyklingu – 

Czy od mieszkańców, czy od firm odbierających odpady komunalne? 

Pani Kierownik odpowiedziała, że poziom recyklingu zależy zarówno od mieszkańców jak i od 

firm odbierających odpady komunalne. 

Więcej pytań nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowały głosowało 11 radnych.  Przewodniczący stwierdził 

przyjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXII/266/22 w sprawie przyjęcia raportu z realizacji „Programu ochrony środowiska dla 

Gminy Secemin na lata 2018-2024” za lata 2020-2021. 

Ad.6. 

 Następnie Pan Wójt odniósł się do przygotowanego Raportu o stanie Gminy Secemin 

za rok 2021. Przedstawił pokrótce dane demograficzne oraz zasięg terytorialny gminy 

Secemin. Zaznaczył, że Gmina Secemin obejmuje 35 miejscowości o łącznej liczbie 

mieszkańców 4750, przy czym liczba mieszkańców z roku na rok spada. Poinformował  

o zmniejszeniu zadłużenia gminy w stosunku do roku poprzedniego – z kwoty 3 900 000 zł do 

3 100 000 zł. Zmniejszenie zadłużenia wynika między innymi z niewykonanych inwestycji 

zaplanowanych na rok 2021. Inwestycje zaplanowane na rok 2021, które nie zostały wykonane 

to min. ogłoszenie przetargu i wyłonienie wykonawcy na budowę oczyszczalni ścieków  
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w Międzylesiu oraz sieci kanalizacyjnej dla m. Międzylesie i Żelisławiczki. Nie został też 

wykonany remont i przebudowa drogi Secemin – Zwlecza. Zadanie to zostało przeniesione  

i wykonane w roku bieżącym.  

Pan Wójt podkreślił, iż przygotowany raport w dużej mierze pokrywa się z Podsumowaniem 

roku jakie Gmina rokrocznie wydaje. 

Pan Bogdan Wasik zwrócił uwagę, iż w minionym roku zameldowanych zostało 55 osób, 

natomiast wymeldowało się 60 osób. 

Pan Wójt nawiązał jeszcze do kwestii demografii i powiedział, że obecnie oddziały 

przedszkolne w Przedszkolu w Seceminie i w ZSP w Żelisławicach są w pełni obsadzone. Do 

Przedszkola w Seceminie jest zapisanych 150 dzieci. 

Ad. 7. 

 W tej części posiedzenia przystąpiono do rozpatrywania kolejnych uchwał ujętych  

w porządku obrad. 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Włoszczowskiemu. Poinformowała, iż jest to uchwała, która już była podejmowana, 

ale ze względu na zmianę nazwy zadania, na które Gmina Secemin udziela pomocy trzeba ją 

podjąć na nowo. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. „Za” przyjęciem uchwały 

głosowały głosowało 11 radnych. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXII/267/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. 

Następnie Pan Sekretarz omówił projekt uchwały w sprawie określenia trybu postępowania  

o udzielenie dotacji z budżetu Gminy Secemin dla podmiotów niezaliczonych do sektora 

finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, na zadania inne niż określone  

w ustawie o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, sposobu rozliczania dotacji oraz 

sposobu kontroli wykonywania zadania. Powiedział, iż uchwała ta będzie dużym wsparciem 

dla podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych i niedziałających w celu 

osiągnięcia zysku, które będą mogły otrzymywać dotacje z budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego na realizację zadań publicznych. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowały głosowało 11 radnych. Przewodniczący stwierdził przyjęcie 

uchwały. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXXII/268/22 w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z budżetu 
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Gminy Secemin dla podmiotów niezaliczonych do sektora finansów publicznych  

i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, na zadania inne niż określone  

w ustawie o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, sposobu rozliczania dotacji oraz 

sposobu kontroli wykonywania zadania. 

Kolejny projekt uchwały omówiła Pani Anita Pośpiech – Pełnomocnik Wójta Gminy Secemin 

do spraw Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Wyjaśniła, iż uchwała w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

i Narkomanii na rok 2022 podjęta na sesji 29 grudnia 2021 roku straciła moc 31 marca 2022 

roku i należy ja podjąć na nowo.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych. Imienny raport głosowania stanowi załącznik 

do protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXII/269/22 w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii na rok 2022. 

Ponownie głos zabrała pani Skarbnik, która wyjaśniła, iż zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej gminy Secemin na lata 2022-2028 mają charakter czysto porządkujący.  Ostatnia 

zmiana WPF miała miejsce w lutym. W międzyczasie zostało wydanych wiele Zarządzeń Wójta 

Gminy Secemin i należy uchwałę uaktualnić. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych. Imienny raport głosowania stanowi załącznik 

do protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXII/270/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Secemin na lata 2022-2028. 

Następnie Pani Skarbnik omówiła zmiany wprowadzone do budżetu gminy Secemin na 2022 

rok. Powiedziała, iż budżet gminy uległ zwiększeniu  min. z tytułu wpływów z opłat ze 

sprzedaży napojów alkoholowych – tzw. „małpek”, otrzymanej dotacji na realizację zadań 

prowadzonych przez GOPS. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych. Imienny raport głosowania stanowi załącznik 

do protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXII/271/22 w sprawie zmian budżetu gminy Secemin 

na 2022 rok. 

Pani Justyna Łochowska-Kucharek odniosła się do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie na prawie użytkowania wieczystego działek nr 1289/5 i nr 1289/6 obręb 

00019 Żelisławice – nieodpłatnych i nieograniczonych w czasie służebności gruntowych. 

Powiedziała iż w uchwale chodzi o uregulowanie aspektu prawnego dostępu użytkowników do 

infrastruktury kolejowej w Żelisławicach. 
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Pan Wójt uściślił, że chodzi o działkę na której jest położona droga między Żelisławiczkami  

i Międzylesiem oraz o działkę na której jest parking i chodnik wybudowany przez Gminę. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych. Imienny raport głosowania stanowi załącznik 

do protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXII/272/22 w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie na prawie użytkowania wieczystego działek nr 1289/5 i nr 1289/6 obręb 00019 

Żelisławice – nieodpłatnych i nieograniczonych w czasie służebności gruntowych. 

Ad.8. 

 W punkcie tym Pani Pełnomocnik Wójta Gminy Secemin ds. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2021 rok –  

w załączeniu do niniejszego protokołu.  

Pani Anita Pośpiech min. poinformowała radnych, iż wartość sprzedanego alkoholu w 2021 

roku wyniosła 3 miliony  317 tysięcy zł, czyli o 252 tysięcy zł więcej niż w roku poprzednim.  

Ad.9. 

 W punkcie tym Pan Henryk Lis zwrócił się do Pana Wójta oraz przedstawicieli Komisji 

Bezpieczeństwa z następującymi wnioskami: 

- dodatkowo oznakować przejście dla pieszych obok przedszkola i szkoły w Seceminie; 

- położyć kostkę obok krzyżówki w Psarach, gdzie umiejscowiony jest przystanek autobusowy; 

- skomunalizowanie działki, na której jest położony zbiornik przeciwpożarowy oraz plac zabaw 

w m. Psary; 

- zamontowanie dodatkowej lampy w Celinach; 

- nawiązanie współpracy z okolicznymi kołami łowieckimi w temacie odłowienia zwierzyny 

leśnej (jeleni), które przemieszczają się dużymi stadami i niszczą uprawy rolne, na dowód 

czego Pan Henryk przedstawił  nagranie.  

Do powyższego odniósł się Pan Wójt i powiedział, iż; 

- zostanie wystosowane pismo do Zarządu Dróg Wojewódzkich, aby przejście dla pieszych 

przy szkole w Seceminie zostało lepiej oznakowane i aby został zamontowany monitoring; 

- teren obok przystanku w Psarach został już wyrównany dzięki pomocy radnej Pani Moniki 

Gosek, a teraz zostanie dodatkowo utwardzony; 

- zostaną podjęte kroki w celu skomunalizowania działki na której położony jest zbiornik.  
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Dodał, ze jeżeli chodzi o zamontowanie dodatkowej lampy w Celinach, to może być z tym 

problem, nie tylko ze względu na rosnące koszty energii, ale też trudną współpracę z firmą 

energetyczną. Odniósł się tez do tematu zwierzyny łownej i powiedział, że wniosek  

o odłowienie był już zgłaszany. Jednak postara się zorganizować spotkanie  

z przedstawicielami kół łowieckich w tym temacie. 

Pan radny Edmund Nowak odniósł się do tematu dodatkowego oznakowania przejścia dla 

pieszych przy szkole w Seceminie i zaproponował montaż tablicy informującej o prędkości  

z jaką przejeżdżają auta przez to przejście.  

Pan Wójt obiecał, ze ten temat przemyśli i poruszy w Zarządzie Dróg Wojewódzkich. Ponadto 

zostanie złożony wniosek o wyznaczenie przejścia na ul. Koniecpolskiej – w okolicach stacji 

paliw ORLEN i sklepu WAFELEK. 

Ad.10.  

 W punkcie tym Pan Przewodniczący stwierdził wyczerpanie porządku obrad i zamknął 

XXXII sesję Rady Gminy Secemin. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady Gminy  

Anna Kraszewska          mgr Bogdan Wasik 

  

 


